
 
 

 
 

 

Referat fra bestyrelsesmøde  
 

Hvor: 
 
Hvornår: 
 
Til stede: 

Idrættens Hus 
 
Torsdag 6. juni 2013 kl. 18.00 
 
Chanette Aalund, Inge Godsk, Birthe Holfelt, Jette Bjerg, Erik Skov-
Nielsen, Tina Henriksen 

  

Afbud: Merethe Nordstrøm 
 

Dagsorden: 

1. Underskrift af referat fra sidste bestyrelsesmøde  

a. Ingen kommentarer 

 

2. Nyt fra formanden 

a. Der er formandsmøde 19. juni kl. 18.30 i Bramdrupdam.  

 

3. Nyt fra kassereren 

a. Ang. posten ”kontingent til DRF” i årsafslutningen: Det blev 

dokumenteret, at det var nogle fejlposteringer i årsafslutningen. Det 

var et distriktsbreddeseminar, der var blevet angivet som ”kontingent 

til DRF”, det skulle have været under ”kurser”. Det er nu rettet. 

b. Skattefri godtgørelse: Distriktets bestyrelsesmedlemmer modtager 

3.600kr. pr. år og webmaster modtager den maksimale skattefri 

godtgørelse på 5.600kr pr. år i henh. Til DIF’s regler. Kørsel for de 

nævnte personer giver 3.82kr/km. 

c. TD’s kørsel. C-stævnearrangører skal betale 400kr. pr. dag til dækning af 

TD’s kørsel. Beløbet er sat op fra 350kr. sidste år fordi 

kørselsgodtgørelsen er steget ligesom TD’erne kører længere. Beløbet 

bør indbetales til distriktet ved stævnets ordinære anmeldelsesfrist. 

Stigningen er trådt i kraft fra 1. april 2013. 



 
 

 
 

 

 

 

4. Nyt fra breddeudvalget 

a. 3 grene fra den fynske bredde tager til landsfinalerne d 28. 29. juni. Det 

er et Kvadrille-mixhold fra MFR, et Team Cup-hold fra FYR og et TREC-

hold fra LHS 

b. Der er ved blive lavet en folder med vejledning til TREC- og Team Cup-

arrangører. 

 

5. Nyt fra kursusudvalget 

a. Der afholdes Klar Parat Start-kursus 27/8 i Idrættens Hus. 

b. Der er et mindfulness-kursus på vej. Dato kommer snarest 

 

6. Nyt fra IT-udvalget 

a. Der arbejdes på at opdatere distriktets officiallister både på D7’s 

hjemmeside og på GO 

 

7. Nyt fra sportsudvalget 

a. Klubberne bør være bedre til at ansøge om terminer og propositioner i 

god tid. Det er frivillige, der skal behandle ansøgningerne, så det kan 

tage lidt tid. 

 

8. Opfølgning på ponymåler-sagen 

a. Det planlagte møde den 4. juni blev aflyst, da kun én af de 

tilbageværende tre ponymålere kunne deltage. Der arbejdes på at finde 

en ny dato for et møde. 

 

 

9. Tonen i henvendelser til distriktsbestyrelse og sportsudvalg 

a. Der har været en lidt kedelig tone i mange af de indkomne 

henvendelser.  De indkomne klager tages selvfølgelig alvorlig, men vi vil 

også gerne høre om de positive ting, som vi kan bringe videre. 



 
 

 
 

 

 

 

10. Eventuelt 

a. Vi har fået en henvendelse om, at referaterne fra bestyrelsesmøderne 

er for upræcise. Referaterne skal fremover nok blive mere detaljeret, 

men vi vil ikke udlægge personsager.  

b. Der arrangeres en fælles officialdag for alle distriktets officials. 

 


